
 

POSTIOSOITE: PL 60, 04301 TUUSULA; KÄYNTIOSOITE: HYRYLÄNTIE 16, TUUSULA 
PUHELIN: (09) 87181; FAKSI: (09) 8718 3072; WWW.TUUSULA.FI 

     Muistio 11.06.2012 

 
HYRYLÄN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUS 4/2012 
 
Asialista 
 
Aika: Maanantai 11.6.2012 klo 15.00 – 16:33 
 
Paikka: Tuusulan kunnantalo, kunnanhallituksen kokoushuone 
 
Osallistujat: Sanna Kervinen, puheenjohtaja saapui 15:10 
 Päivö Kuusisto, varapuheenjohtaja 
 Salla Heinänen, saapui 15:06 
 Timo Huhtaluoma, saapui 15:09 
 Aino-Marja Kolehmainen 
 Tuula Korhonen 
 Klaus Koivunen 
 Mika Mäki-Kuhna 
 Kalevi Mölkänen 
 Tuija Reinikainen 
 Jaakko Torppa 
 Tuomo Sipilä, sihteeri 
 
Asiantuntijat Hannu Haukkasalo, kuntakehitysjohtaja 
 Kaija Hapuoja, kaavasuunnittelija 
 Maarit Kahila, Mapita Oy, poistui 16:17 
 Anna Broberg, Mapita Oy, poistui 16:17  
  
1. Kokouksen avaus 

Varapuheenjohtaja Kuusisto avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 

  
2. Edellisen kokouksen muistio  
 Edellisen kokouksen 19.3.2012 muistio hyväksyttiin. 
  
3. PehmoGIS Rykmentinpuistosta 
 Rykmentinpuistosta teetettiin loppukeväästä PehmoGIS-kysely, jolla 

kartoitettuun alueesta kiinnostuneiden ajatuksia ja ideoita alueen 
suunnittelusta ja toteutuksesta. Kyselyn toteuttaneen Mapita Oy:n 
edustajat Maarit Kahila ja Anna Broberg esittelivät kyselyn tuloksia ja 
antia. Aiheesta keskusteltiin. Puheenjohtaja vaihtui klo 15.10 ja Kervinen 
siirtyi puheenjohtajaksi kokouksen loppuun asti. 

 
 Kyselyn annista ja tuloksista erityisesti seuraavat asiat herättivät 

toimikunnassa keskustelua: 
  

 liikuntapaikkojen määrään, laatuun ja sijoitteluun liittyvät toiveet 

herättivät paljon keskustelua 
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o muun muassa toiveiden realistisuus askarrutti, mutta toisaalta 

niiden todettiin indikoivat yleistä mielipidettä  

 nykyisten viheralueiden säilyttäminen ja niiden sijoittuminen (erityisesti 

kallioiden säilyttäminen) 

 alueen sijoittuminen suhteessa nykyiseen yhdyskuntarakenteeseen 

 kerrostaloalueiden tuleva profiili 

Toimikunta piti kyselyä positiivisena asiana ja totesi, että vastaavanlaisia 
kyselyitä voisi toteuttaa muillakin tulevilla alueilla. 

 
4. Uudenmaan maakuntakaava 
 Uudenmaan maakuntakaavaehdotusta ja kunnan siitä antamaa lausuntoa 

käytiin lyhyesti läpi kaavasuunnittelija Kaija Hapuojan johdolla. Asiasta 
keskusteltiin lyhyesti. 

 
 Lentoradan sijoittumisesta keskusteltiin ja todettiin, että se tulisi merkitä 

sitovasti kartalle. Kaupanmitoitusta ja mitoitusten realistisuutta pohdittiin, 
mutta todettiin että ne ovat hyvin perusteltuja. Läntisen ohikulkutien 
tarpeellisuudesta ja roolista keskusteltiin. Todettiin, että sen tarpeellisuus 
liittyy muun muassa Kehä IV:n tarpeisiin. 

 
5. MAL -aiesopimus 
 Aiheen käsittelyä siirrettiin aikataulusyistä seuraavaan kokoukseen. 
 
 
6. Tiedoksi 
 Seurakuntakeskuksen asemakaavan osallistumis – ja arviointisuunnitelma 

on tullut vireille. Mahdolliset mielipiteet tulee jättää 29.6.12 mennessä. 
Kyseinen dokumentti jaettiin kokouksen osanottajille ja muille se 
toimitetaan tiedoksi sähköpostilla. 

 
 Toimikunnan sihteerinä toimii loppuvuoden projektikehittäjä Valtteri Halla 

Tuomo Sipilän ollessa poissa. 
 
7. Seuraava kokous 
 Seuraava kokous pidetään maanantaina 3.9. klo 15:00 
 

Sanna Kervinen  Tuomo Sipilä 
 puheenjohtaja  sihteeri 


